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Sent: Mon 12/28/2020 11:54:44 AM

Subject: FW: prioritering groepen vaccinatiestrategie

Received: Mon 12/28/2020 11:54:45 AM

Opzet notitie prioritering 22122020 concept vs3 LP.docx

Ha JA

Ter info de nota over vaccineren richting minVWS inclusief mijn commentaar.

We krijgen pgb tussen de oren, ondanks dat het een rommelige nota is met veel dubbelingen en gedoe.

Proces verdient echt totaal geen schoonheidsprijs...

Volgens mij is het vooral goed als je straks meekijkt op de brief over deze strategie die richting Kamer gaat. lk voeg je daar tussen

Groet,

Van:

. @minvws.nl>; 5.1.2e )

@minvws.nl>; 5.1.2e )

Onderwerp: RE: prioritering groepen vaccinatiestrategie

HAR

Bijgevoegd nog wat gedachten een aanpassingen van mijn kant.

Ook even wat kleine leesbaarheidsdingen gedaan.

Voor vragen en nog een check ben ik beschikbaar.

Groet,

Verzonden: maandag 28 december 2020 11:15

@ minvws.nl>;

@minvws.nl>; )

@minvws.nl>; ) <BR @ minvws.nl>;

Onderwerp: RE: prioritering groepen vaccinatiestrategie

Beste allen,

In de bijlage een nieuwe conceptversie waar de groepen verder zijn uitgediept in de tabellen. @LZ kloppen de cliénten de tabel

voor groep 2&3 nu?

Een aantal suggesties zijn niet verwerkt, zoals eerdere vaccinatie van IC personeel, maar deze zullen worden meegenomen als

discussiepunt oplegger in het afstemmingsoverleg.

Graag met spoed jullie commentaar hier nog op, hij moet vanmiddag naar de leden van het afstemmingsoverleg.

Groet,

vr:IEEE
Verzonden: woensdag 23 december 2020 15:24

@minvws.nl>;

@minvws.nl>; )

@minvws.nl>; @minvws.nl>;
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Onderwerp: RE: prioritering groepen vaccinatiestrategie

Beste allen,

Bedankt voor de input zover.

In de bijlage de laatste excel sheet incl rechtsonder gekaderd de prioritering zover. Laat het aub binnen 1,5uur weten of hier nog

groepen ontbreken, waar die volgen jou thuishoren en de eraan verbonden getallen.

Daarnaast is de vraag voor de groepen clienten of iedereen het eens is met de toegewezen groepen of dat er nog clienten zijn die

met daarbij horende argumentatie in een andere groep zouden moeten vallen.

Excuus voor al deze vragen in de vakantie en korte termijn.

lk hoor het graag!

Van:IEEJEEY @ minvws.nl>

Verzonden: woensdag 23 december 2020 14:04

SEE eminvws.n>;IEEE EXE minvws.o >;INET)

Onderwerp: RE: prioritering groepen vaccinatiestrategie

Ha [EER Collega’s,

lk heb door vakantiegedoetjes dit overleg helemaal gemist; excuses!

Wel heel goed om te zien dat er forse stappen worden gezet.

Bijgevoegd mijn opmerkingen en wat kleine suggesties op de nota. De andere twee documenten niets op aan te merken.

Voor wat betreft mijn stokpaard, het pgb, wordt deze groep ruim voldoende afgedekt in groepen 2, 3 en 4. Wat dan wel handig is

in de communicatie, is voor groep 1 te blijven benadrukken dat het om instellingszorg gaat omdat daar de hoogste risico’s zitten.

Voor vragen ben ik sowieso te bellen. Digitaal dus even iets minder bereikbaar.

Met vriendelijke groet,

5.1.2e

Programma PGB

| Ministerie van VWS | BEEZ @minvws.nl |

| osERE

Verzonden: pr 22 december
2020

2340

Onderwerp: RE: prioritering groepen vaccinatiestrategie

Beste allen,

Graag deel ik met jullie de nota en notitie in concept. Graag zou ik die met jullie morgen aan het eind van de ochtend bespreken,
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met name natuurlijk de groepen waar deze werkgroep betrekking op heeft. Hierbij de nadruk op de prioterisering binnen de

groepen afgezien van de voorspelde beschikbaarheid van vaccins. Hier heb ik morgenmiddag verder overleg over.

1k heb EEX: evraagd een Webex op te zetten.

Hartelijke groet,

Van: 5.1.2e ) minvws.nl>

Verzonden: maandag 21 december 2020 09:29

@minvws.nl>

@minvws.nl>;

Onderwerp: RE: prioritering groepen vaccinatiestrategie

Goedemorgen

Nog met een kleine correctie op verzoek van de collega’s van DMO.

[@) 5.1.22 [8 geloof niet dat we al een mail van je hebben gehad?

Mvg

vr:IEEE
Verzonden: vrijdag 18 december 2020 17:29

Onderwerp: RE: prioritering groepen vaccinatiestrategie

Hierbij de tabel met zowel de cliénten als de hulp/zorgverleners. Jullie hebben vast uit de mail meegekregen dat we (DMO, CZ,
PGB en DLZ) hier samen met jullie aan hebben gewerkt zodat er zo veel mogelijk duidelijkheid is ten behoeve van

besluitvorming over de groepen die meegaan als intramurale groepen verpleeghuizen en gehandicapten zijn geweest.

Er staan nog enkele pm-en in, met name aantallen. 1k zal straks deze tabel ook voorleggen dat de mensen die kaas hebben

gegeten van de getallen met het verzoek waar mogelijk aan te vullen (of gewoon te melden dat die getallen er niet zijn, dat is

ook soort van duidelijkheid).

In ons overleg van 11u hebben we afgesproken dat:
- Wij via de mail info zouden krijgen over het besluitvormingsproces hieromtrent.
- Wij hebben aangegeven dat we graag willen mee lezen op een concept van de nota waarmee de besluitvorming wordt

gefaciliteerd. Als dat om moverende redenen niet kan, willen we dat ook graag weten.

- Ook de brief willen we graag op meelezen.
- Verder zijn we zeer benieuwd naar de planning van een en ander. Overigens is het de vraag hoeveel haast dit heeft.

Het ligt niet voor de hand dat dit al meegaat in de brief van maandag. Het zou dus in beginsel mogelijk moeten zijn
om dit op 4 januari te vervolgen.

Graag zien we een respons op deze mail.

Ik ga zo mijn afwezigheid assistent aanzetten. Dat is voor andere onderwerpen, voor dit onderwerp blijf ik de mail volgen. De

app trouwens ook ©

Succes alvast!

i

Verzonden: vrijdag 18 december 2020 16:03
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Onderwerp: RE: prioritering groepen vaccinatiestrategie

En mij schoot net te binnen dat er natuurlijk ook nog apothekers en apothekersassistenten zijn die in de eerste lijn werken (met
en zonder 60+ patiénten). Die aantallen weet men vast bij GMT.

van: EEN minvws.nl>

Verzonden: vrijdag 18 december 2020 15:33

@ minvws.nl>;

Onderwerp: RE: prioritering groepen vaccinatiestrategie

Hoi allen,

Ik heb na contact met MEVA ook nog een aanpassing gedaan.
Het blijkt dat de artsen in opleiding niet expliciet in de raming zitten. Voor de ziekenhuizen is dat misschien niet zo erg, omdat

het cbs een percentage van 5% heeft aangehouden voor evt stagiairs, externen e.d. Op het grote aantal van de ziekenhuiszorg
is die 5% waarschijnlijk dekkend, ook voor de AIOS. Bij de huisartsen zit dat anders. Daar zijn meer dan 2000 huisartsen in

opleiding/AIOS. Die heb ik dus nog even aan de tabel toegevoegd en groen gemarkeerd.

Verzonden: vrijdag 18 december 2020 15:10

Onderwerp: RE: prioritering groepen vaccinatiestrategie

Ha collega’s,

Nog even een check op de kolom pgh gedaan.

De wijzigingen zijn in het groen gemarkeerd. Ik heb alle wetten achter pgh geschreven om te benadrukken dat pgh geen vorm van

zorgverlening is, maar alleen een manier om het te betalen.

Daarmee wijkt de zorgverlening is essentie dus niet af van de overige zorg onder Wmo, Jeugdwet, Wiz en Zvw.

Verder hieronder nog een keer een overzichtje met de aantallen voor pgb, dit is al iets ouder, maar we verwachten geen grote

mutaties in deze cijfers (gecheckt met uitvoerder SVB)

5.1.2 Concept
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5.1.2i Concept

Groet,

@minvws.nl>

) ERIN @minvws.nl>;

@minvws.nl>;

Onderwerp: RE: prioritering groepen vaccinatiestrategie

Hoi allen

Zoals afgesproken, hierbij de bijgewerkte informatie. Hier zit alles is, voor zover we nu zijn.

Eun je laten weten of dit behulpzaam is voor jou?

Er is vast het laatste woord nog niet over gesproken, al was het maar omdatjEREREnog doende is om de WMO aantallen nog

scherper in beeld te krijgen.

Mvg

bulten verzoek
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buiten verzoek


